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Bestyrelsesmøde i SAS 
5. februar 2024 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler   
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Mød DS bestyrelsen – Claus og Knud Erik har deltaget. 
• Der holdes FLID møde i multirummet torsdag denne uge. Ca. 40 deltagere 

forventes. 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Der er lavet ny konto til Coop / SuperBrugsen. 
Ca. 30% af klubbens medlemmer betaler via FI kort, hvilket koster klubben 1.200 kr. 
Vi opfordrer medlemmerne til at tilmelde betalingen til betalingsservice i stedet. 
Året (2024) er kun en måned gammel, så der er ingen bemærkninger eller 
forklaringer her. Beholdninger gennemgået og fundet ok. 
Regnskab for 2023 er klar til underskrift og revisorgennemgang. 
Alt fra administrator er nu hentet og afsluttet med udgangen af 2023. 

4. Generalforsamling 
Claus 
Der er ikke indkommet forslag. 
Beretninger rundsendt til godkendelse 

5. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Forbrug gennemgået og intet at bemærke. 
Ansvarlig: Henrik 
Elmålere er gennemgået (forsøgt fundet), men der mangler 5 målere. De efterlyses 
via opslag. 

 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Bestyrelsen besigtiger estakaderne for jern der stikker ud. Inden vi sætter andre til 
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at skære ned. – fortsat åben 
• Søstjernen – ’Passer’ er fundet – Villy Madsen. Opstart aftales med Dan og Anders. 
• Rotter ved klubhus og bro 3. Vi forsøger dialog med Slagelse Kommune – 

Kommunale ejendomme, da parkeringspladsen har 2 huller. Det ene STORT. 
De mangler at svare og er rykket. 
Der er ikke konstateret ny grus ved klubhuset i en periode. 

• Der er malet i multirum 
• David undersøger pris på kokusmåtte i klubhuset. 
Ansvarlig: David. 

 
Øvrige 
• Solcelleprojekt. Aktuelt, men udsat på sidste møde. 
• Bænk på bro. Afventer Svend og drøftelse med torsdagshold. Torsdagsholdet vil 

illustrere hvordan det kan se ud og hvad det koster, inden der tages beslutning om 
etablering. 

• Markeringer på pæle og stiger sker i foråret – Torsdagsholdet inddrages. 
• Mastekran. Der er indhentet muligheder og overslag for etablering af en ny 

mastekran på hjørnet af mastepladsen. Der orienteres om tankerne på GF. 

6. Hovmester 
Henrik 
Intet at bemærke. 

7. Broudvalg 
Jesper 
Jesper har talt med Svend Ditlevsen om forårsprojektet. Der er ganske få pæle som 
skal slås, hvorfor vi hører en alternativ leverandør. 
Harboe kran – krøjemotor virker ikke. Jesper ser på det, ellers kommer SKS og fikser 
det. 
Havne og pladsreglement præciseret for anvendelse af mastekran og bedding. 
Der er kommet 7 nye bådejere efter opslag om overskydende pladser. 

8. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Intet at bemærke 

9. Juniorer 
Anders 
Der har været en træning i 2024 efter vandet blev blødt igen. 
Søstjerneholdet er klar igen i 2024. (juni og august – maks. 10-12 deltagere). 
Flydebroen træner gevaldigt til udskiftning – det sætter Anders i værk. 

10. Sejlerskole 
Lizette 
Intet at bemærke 

11. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Sussi har meddelt at hun trækker sig fra aktivitetsudvalget efter forårets 
arrangementer (indtil generalforsamling). Sussi har ydet en kæmpe indsats gennem 
mange år og hele klubben takker Sussi for det.  
Og det betyder også, at vi skal opfordre på det kraftigste, til at der er andre 
medlemmer som skal byde ind, hvis der skal være sociale arrangementer både 
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gennem vinter og sommer. 

12. Eventuelt 
Møde for nye medlemmer 2024 bør afholdes i starten af sæsonen. Vi fastlægger en 
dato på næste møde.  

13. Næste møde 
13 marts kl. 18.00 i multirummet  
GF 21. marts kl. 19.00 Efterfølgende konstituering. 
 


